
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag den 18 februar 2010 klokken 19:00 i klubhuset. 

Indkaldte:    

Formand Roel Jørgensen, Kasserer Bent Ehlers, næstformand Thomas Mantzius, sekretær Lars 

Jørgensen, bestyrelsesmedlem Peter ”helios” og suppleant  Fritz Lauritzen og  suppleant Ulrik 

Dam. Træningscenterleder Georg Schønemann og H-bådssejler og sydbankkontaktperson Claus 

Henriksen. 

Fraværende:  

bestyrelsesmedlem Peter ”helios”, suppleant Ulrik Dam. 

Aftens dagsorden var nedenstående: 

1. Claus og Georg kommer med indlæg. 

2. Underskrift af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

3. Underskrift på sponsorat ansøgning til juniorafdeling. 

4. Økonomi og generalforsamling. 

5. Eventuelt. 

 

 

Referat: 

 

Punkt 1: 

Claus og Georg indledte med at fortælle om træningscenteret aktiviteter gennem 11/2 sæson samt deres 

tanker for fremtiden. 

 

Der blev berettet at de 2 år centeret har eksisteret har det været medvirkende til at klubbens H-bådssejlere er 

blevet bedre kapsejlere samt skaffet flere nye medlemmer til klubben samt været et stort aktiv på havnen. 

Ydermere har de et godt socialt sammenhold.  

Grunden til succeen er at man i opstarts facen har valgt at satse på en klassebådstype men ønsker 

fremadrettet også andre bådtyper til træningen   

 

Efterfølgende var der snak om træningscenteret fremtidige eksistens og hvad der kunne komme af 

udfordringer deriblandt en efter sigende dyr landplads, manglende pressemand samt klubbens øvrige 

medlemmers holdninger til centeret.  

Sejlklubbens fremmødte bestyrelse var enige om at centeret skulle have ”GO” til at udvikle sig og som altid 

faldt snakken på penge. Claus rykker Sydbank for 2010 sponsorat og Georg laver mere uddybende skriftligt 

materiale vedrørende økonomi og visioner for træningscenteret. 

 

Claus og Georg forlod mødet ca. 21:00  

 

Punkt 2: 

Sekretærens printer er kaput og dermed intet medbragt referat til underskrift. 

 

 



Punkt 3: 

Sponsorat ansøgning blev udleveret og tages op igen på budget møde. Se punkt 4  

 

 

Punkt 4: 

Generalforsamling blev fastsat til onsdag den 21 april i klubhuset klokken 19:00.  

Snak om der evt. skulle være mulighed for at tilmelde sig suppe klokken 18:00. Roel kontakter kokken.  

Lars sørger for rettidig annoncering iflg. § 9 

 

Regnskabet er endnu ikke færdigt men Bent mener nok det kan blive indleveret rettidigt til revision iflg. § 15 

i vedtægterne. 

 

Budgetter blev aftalt at lave på et budget og visions møde i bestyrelsen Søndag den 21 marts.  

Lars kontakter forskellige udvalgsformænd for at høre deres planer for fremtiden så de kan tages med. 

 

Punkt 5: 

Snakken gik på klubhusændringerne. 

 

Mødet afsluttet omkring klokken 22:00 og referant var Lars Jørgensen. 

 

  

 

Underskrifter: 

Roel Jørgensen:                        Thomas Mantzius:                                Lars Jørgensen: 

 

 

Frits Lauritzen:                          Bent Ehlers: 

 

 

 

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

 


